
 

 

 

 

 

Beantwoording vragen belanghebbenden projecten brug Beekpunge en kruising 

Grotestraat-Venloseweg | bijeenkomst 27 augustus 2024  

 

 

In deze notitie is de beantwoording opgenomen van de vragen die zijn genoteerd tijdens de 

inloopbijeenkomst. 

 

Vraag belanghebbende Beantwoording vanuit gemeente 

In hoeverre zorgt de hemelwaterafvoer 
naar de beek voor een verhoogde 
waterstand? De afvoer is namelijk al 
zeer beperkt.   

Het nieuwe bouwplan zorgt voor het opvangen en infiltreren van 
regenwater op eigen terrein. Aleen in extreme toestanden zal het water 
overstorten op de beek omdat alle leidingen dan vol zijn.  

Wordt het rioolstelsel vernieuwd in de 
Veldstraat? 
 
Wordt er nieuw groen in de Veldstraat 
aangebracht door de gemeente of 
Antares?  
 
Is bekend dat aan de Veldstraat (3 t/m 
25) er eigendom tot aan de weg is? 
 
Verzoek om meegenomen te worden 
in het ontwerproces van de straat. Ook 
gezien de eenrichtingsweg.  

Neen, het rioolstelsel in de Veldstraat wordt niet vernieuwd tussen huisnr 
3 en 25.    
  
Het ontwerp voor de oneven zijde van dit deel van de Veldstraat moet 
nog gemaakt worden. Bij dit ontwerp worden bewoners actief betrokken.  
                                
 
Eigendomsverhoudingen worden gecontroleerd.    
 
 
 
Het ontwerp voor de oneven zijde van dit deel van de Veldstraat moet 
nog gemaakt worden. Bij dit ontwerp worden bewoners actief betrokken.                                                                                            

Is er rekening gehouden met evacuatie 
tijdens hoogwater? Denk aan: 
calamiteitenregeling van de 
verkeerslichten, afsluiting van de 
wegen, eenrichtingsverkeer.  

Een van de redenen voor een extra ontsluiting van het Maasveld is een 
extra/betere/snellere evacuatie mogelijkheid. De verkeerslichten worden 
slimme verkeerslichten die het verkeer efficiënter regelen en ook 
reageren op een afwijkende verkeersstroom tijdens de evacuatie.  

Is er een voorziening voor een groene 
wegverspringing/golf van bijv. 40km/u 
zodat het geen racebaan wordt? 
Venloseweg - Grotestraat.  

De Venloseweg blijft 50 km/u. Door toevoeging van de verkeerslichten 
zal de gemiddelde snelheid al afnemen. De rijstrook aan de Tegelse 
zijde wordt ook smaller gemaakt dan de huidige situatie door toevoeging 
van het voorsorteervak, wat ook de snelheid afremt. Er worden geen 
extra verkeersmaatregelen voorzien.  

Verzoek om meer informatie te 
ontvangen over hoe de Veldstraat ter 
hoogte van nr 23 en 25 straks wordt 
ingericht. Denk aan: plaats van de 
weg, parkeervakken, trottoir/fietspad, 
hoogtes t.o.v. huidige weg.  

Het ontwerp voor de oneven zijde van dit deel van de Veldstraat moet 
nog gemaakt worden. Bij dit ontwerp worden bewoners actief betrokken.  
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Verzoek om deel te kunnen nemen 
aan de ontwerpsessie voor de 
Veldstraat. Graag de opvolger van 
Oukje Simons bekendmaken. 

Het ontwerp voor de oneven zijde van dit deel van de Veldstraat moet 
nog gemaakt worden. Bij dit ontwerp worden bewoners actief betrokken. 
Nieuwe projectleider wordt z.s.m. bekendgemaakt.   

Verzoek om de lange variant van de 
brug aan te leggen. Omdat dan de 
verbreding van de beek dan intact 
blijft. Dit bevorderd de landelijke 
pitorske sfeer. 

Verzoek wordt nader bekeken en wordt besproken met de bewoners 
tijdens een aankomende bijeenkomst.  

Wordt de brug over de Beekpunge 
bereikbaar voor hulpdiensten? Denk 
aan: belastbaarheid, asdruk en 
draaicirkels vanaf brug naar 
Beekpunge. 
 
Komt voetgangersdeel op de brug 
verhoogd te liggen?  
 
Komt er verlichting voor, op en achter 
de brug? 

Ja, brug wordt bereikbaar voor hulpdiensten. 
                                                                                                                                                           

 

Voetpad wordt verhoogd aangelegd.  
 

Verlichting wordt meegenomen. Verlichtingsplan moet nog worden 
opgesteld. 

Verzoek om meer informatie te 
ontvangen over de nieuwe 
verkeersrichtingen in het gebied: 
Veldstraat, Hoogstraat, Beekpunge, 
Boschkampstraat, Hemelsleutel, 
Watermunt. 

Hoogstraat , Beekpunge, Boschkampstraat, Hemelsleutel en Watermunt 
zijn geen wijzigingen voorzien. De enige wijziging in de verkeersstroom 
is het deel van de Veldstraat tussen het kruispunt richting de 
brug/Beekpunge en de Hoogstraat. Hier wordt eenrichting verkeer vanaf 
de Hoogstraat richting de brug ingevoerd tot aan het kruispunt met de 
Dr. Rahierstraat. Tevens wordt de mogelijkheid toegevoegd om vanuit 
Tegelen Centrum op de Grotestraat linksaf te slaan de Hoogstraat of de 
Dr. Rahierstraat in.  

Verzoek om brug niet beschikbaar te 
maken voor vrachtverkeer. Is een 
kleinere uitvoering mogelijk?  
 
Aansluiting Veldstraat/dr. Rahierlaan 
middelpunt kruising + 
voorrangskruising alle aansluitende 
wegen. Is dit mogelijk?  
 
Verlichting over gehele brug 
aanbrengen. Is dit mogelijk?  
 
Zebrapad op Beekpunge i.v.m. school. 
Is dit mogelijk?  

Nee. De brug dient ook geschikt te zijn voor hulpdiensten en is daarmee 
ook geschikt voor vrachtverkeer. 
 
 
Dit is een kruispunt in de 30 km/zone. Alle toeleidende wegen zijn max. 
30 km/u. Ook zijn ze hierdoor gelijkwaardig. Het regelen van de 
voorrang voor een van deze wegen zal de snelheid verhogen in de 
richting die voorrang heeft. Dit is niet wenselijk. 
 
Verlichtingsplan brug moet nog worden opgesteld. 
                                                                                        
 
Binnen de 30 km/u is het niet wenselijk om een zebra toe te passen. Het 
is veiliger om zelf goed op te letten bij het oversteken.  

Verzoek voor meer parkeerplaatsen in 
de Hoogstraat i.c.m. de 
appartementen die gemaakt gaan 
worden in het witte gebouw tegenover 
onze woning. Gelieve op de 
Hoogstraat geen parkeerplaatsen weg 
te halen.  

Wordt nader bekeken.  

Verzoek om alle antwoorden op alle 
vragen te ontvangen.  

Volgt via website van Dorpsraad. 



 

 

Wordt er rekening gehouden met de 
oprit van Veldstraat 27 in de plannen?  
 
Welk type bomen kome terug in de 
Veldstraat?  
 
Is er meer te vertellen over de 
toekomstige hoeveelheid verkeer?  
 
Verzoek om slides/tekeningen 
beschikbaar te stellen.  

Dit punt wordt meegenomen in het ontwerp.                            
 
 
Groenontwerp moet nog opgesteld worden.  
 
 
Door het instellen van het eenrichtingverkeer zal de toekomstige 
hoeveelheid verkeer door dit deel van de Veldstraat zeer beperkt zijn.          
                                                                                  
 
Ontwerptekeningen worden beschikbaar gesteld. 

Is de nieuwe brug 2-richtingsverkeer?   Ja 

Wanneer wordt er gestart met de 
werkzaamheden?  
 
 
Hoe lang duren de werkzaamheden?  
 
Wat is de hinder voor Beekpunge 39?  
 
 
Verzoek om een geluidsarme brug aan 
te leggen.  

Aanpassingen riool vanuit plan Boschkamp uitvoering eerste deel in de 
kruising Veldstraat eind 2024, leiding naar de beek begin 2025. Aanleg 
weg en brug medio 2025 (onder voorbehoud). 
 
Nog niet bekend.  
 
Wordt bekend zodra de toekomstige aannemer diens planning gereed 
heeft.  
 
Wordt nader bekeken.  

Verzoek om extra parkeervakken te 
realiseren naast de Venloseweg 
vanwege mogelijkheid tot laden en 
lossen voor onze winkel 
(Boekensteuntje). Onze winkel gaat 
hier anders aan ten onder.  

Er zullen op uw verzoek 2 (grotere) parkeerplaatsen toegevoegd worden 
op de besproken locatie aan de overzijde van de Muntstraat. 

Verzoek om water naast school zo 
groot mogelijk te houden.  

Verzoek wordt nader bekeken en wordt besproken met de bewoners 
tijdens een aankomende bijeenkomst.  

 


